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PROTOKÓŁ Nr XXIX/09  
z obrad XXIX sesji Rady Powiatu w Bielsku Podlaskim 

z dnia 28 września 2009 roku 
 

XXIX sesja Rady Powiatu w Bielsku Podlaskim zwołana przez 
Przewodniczącego Rady Powiatu Adama Mirona Łęczyckiego odbyła się  
28 września 2009 roku w sali konferencyjnej Starostwa Powiatowego przy  
ul. 11 Listopada 4 w Bielsku Podlaskim. Obrady XXIX sesji rozpoczęły się  
o godzinie 1005, zakończyły o godzinie 1035.  

Sesję protokołowała Joanna Popławska.  
Przewodniczący Rady Powiatu Adam Miron Łęczycki otwierając obrady 

XXIX sesji stwierdził, iż zgodnie z listą obecności na 19 radnych w obradach 
uczestniczy 18 radnych, zatem są one prawomocne (lista obecności stanowi 
załącznik nr 1 do protokołu). W chwili rozpoczęcia obrad na sesji nie 
uczestniczył radny: Marek Malinowski.  
W obradach udział wzięli także:  

1. Sekretarz Powiatu – Ryszard Anusiewicz,  
2. Główna księgowa Starostwa Powiatowego – Nina Tymińska,  
3. Radca Prawny – Ewa Czerwińska,  

oraz zaproszeni goście (zgodnie z listą stanowiącą załącznik nr 2 do protokołu). 
 

Przewodniczący Rady powitał wszystkich obecnych po czym zwrócił się  
z prośbą o zgłaszanie uwag i wniosków do proponowanego porządku obrad 
(porządek obrad stanowi załącznik nr 3 do protokołu), który radni otrzymali 
wraz z zaproszeniem (potwierdzenie odbioru materiałów sesyjnych przez 
radnych stanowią załączniki nr 4, 5 i 6 do protokołu).  

W związku z brakiem wniosków dotyczących zmiany porządku obrad 
Przewodniczący poinformował, iż dzisiejsza sesja będzie przebiegała zgodnie  
z następującym porządkiem dziennym:  
1. Otwarcie sesji. 
2. Stwierdzenie quorum. 
3. Przyjęcie protokołu z XXVIII sesji Rady Powiatu.  
4. Sprawozdanie z pracy Zarządu Powiatu w okresie międzysesyjnym. 
5. Przyjęcie informacji na temat „Problematyka uzależnień oraz kierunki  

i metody ich zwalczania w powiecie bielskim”. 
6. Przyjęcie „Informacji o ważniejszych osiągnięciach szkół i placówek 

oświatowych w roku szkolnym 2008/2009 oraz o przygotowaniu do roku 
szkolnego 2009/2010”. 

7. Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie ustalenia trybu udzielania, 
rozliczania oraz kontroli udzielanych dotacji dla szkół niepublicznych  
o uprawnieniach szkół publicznych, placówek niepublicznych oraz szkół  
i placówek publicznych prowadzonych przez osobę prawną inną niż 
jednostka samorządu terytorialnego lub osobę fizyczną.  
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8. Sprawozdanie z wykonania planu finansowego SP ZOZ w Bielsku 
Podlaskim za I półrocze 2009 r. 

9. Informacja o wydzierżawionych pomieszczeniach w budynkach 
stanowiących własność Powiatu Bielskiego i użytkowanych przez SP ZOZ 
w Bielsku Podlaskim. 

10. Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie upoważnienia Zarządu Powiatu 
w Bielsku Podlaskim do wyboru biegłego rewidenta do badania 
sprawozdania finansowego SP ZOZ w Bielsku Podlaskim za rok 2009.  

11. Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie zatwierdzenia zmian w Statucie 
Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Bielsku 
Podlaskim.  

12. Analiza informacji o przebiegu wykonania budżetu powiatu w Bielsku 
Podlaskim za I półrocze 2009 r. 

13. Sprawozdanie z dokonanych umorzeń należności za II kwartał 2009 roku.  
14. Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany uchwały  

Nr XXVIII/196/09 Rady Powiatu w Bielsku Podlaskim z dnia 27 sierpnia 
2009 r. w sprawie zaciągnięcia przez Powiat Bielski komercyjnego kredytu 
długoterminowego w 2009 roku.  

15. Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie zmian w budżecie Powiatu 
Bielskiego na 2009 rok. 

16. Interpelacje i zapytania radnych. 
17. Sprawy różne. 
18. Zamknięcie posiedzenia. 
 
Ad. 3 

Przewodniczący poinformował, iż zgodnie z wymogami statutowymi 
protokół Nr XXVIII/09 z obrad XXVIII sesji Rady Powiatu z dnia 27 sierpnia 
2009 roku był wyłożony do wglądu wraz z załącznikami w Wydziale 
Organizacyjno-Prawnym Starostwa Powiatowego (pok. nr 309) oraz był 
dostępny tuż przed rozpoczęciem sesji. Żadne uwagi do w/w protokołu nie 
wpłynęły. Zapytał następnie, czy radni w tej chwili chcą zgłosić pytania  
i wnioski do protokołu.  

O godzinie 1007 na obrady przybył radny Marek Malinowski. 
Przewodniczący poinformował więc, iż w obradach uczestniczy 19 radnych.  

W związku z brakiem uwag do protokołu, Przewodniczący zamknął 
dyskusję i zarządził głosowanie nad jego przyjęciem.  

Rada Powiatu, w głosowaniu jawnym, stosunkiem głosów: 17 „za”,  
0 przeciwnych i 2 wstrzymujących się przyjęła protokół Nr XXVIII/09 z obrad 
XXVIII sesji Rady Powiatu z dnia 27 sierpnia 2009 roku.  
 
Ad. 4 

Przystępując do realizacji kolejnego punktu porządku obrad sesji 
Przewodniczący zwrócił się z prośbą o zabranie głosu przez Starostę.  
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Głos zabrał Starosta Bielski Sławomir Jerzy Snarski, który poinformował, 
iż radni otrzymali Sprawozdanie z pracy Zarządu Powiatu w okresie 
międzysesyjnym (Sprawozdanie stanowi załącznik nr 7 do protokołu). 
Następnie przedstawił kluczowe zagadnienia będące przedmiotem obrad 
Zarządu Powiatu. Poinformował, iż w okresie od 27 sierpnia do 28 września 
2009 roku Zarząd obradował na 5 posiedzeniach. W okresie sprawozdawczym 
podjęto 11 uchwał, między innymi:  
- w sprawie przeprowadzenia postępowania mającego na celu wyłonienie 

banku do udzielenia komercyjnego kredytu długoterminowego Powiatowi 
Bielskiemu,  

- w sprawie przyjęcia sprawozdań końcowych z wykonania zadania 
publicznego zleconych do realizacji organizacji pozarządowej,  

- w sprawie zmian w planie dochodów i wydatków budżetu Powiatu 
Bielskiego na 2009 rok.  

Ponadto Zarząd Powiatu:  
- podjął decyzję o złożeniu wniosków o dofinansowanie inwestycji 

drogowych ze środków budżetu państwa w ramach Programu Wieloletniego 
pn.: „Narodowy Program Przebudowy Dróg Lokalnych 2008 – 2011” 
(dotyczy kontynuacji II etapu przebudowy drogi Mień-Rudka-Boćki oraz  
II etapu przebudowy drogi Łubin Kościelny-Truski),  

- zatwierdził wybór najkorzystniejszej oferty na dostawę oleju opałowego, 
- podjął decyzję o współfinansowaniu założenia monitoringu w Zespole Szkół 

Nr 4 im. Ziemi Podlaskiej w Bielsku Podlaskim,  
- rozpatrzył wnioski dyrektorów szkół dot. zatrudnienia w roku szkolnym 

2009/2010 nauczycieli emerytów oraz nauczycieli, którzy są zatrudnieni  
w pełnym wymiarze w innej szkole,  

- rozpatrzył wniosek naczelnika Wydziału Oświaty i Kultury w sprawie 
indywidualnego nauczania w szkołach,  

- przyjął porozumienia w sprawie umieszczenia dzieci pochodzących  
z Powiatu Bielskiego w placówkach opiekuńczo-wychowawczych,  

- zatwierdził Specyfikację Istotnych Warunków Zamówienia Publicznego dot. 
udzielenia kredytu komercyjnego,  

- wydał postanowienie w sprawie uzgodnienia projektu planu 
zagospodarowania przestrzennego w gminie Orla,  

- zatwierdził zmiany w planach finansowych poszczególnych jednostek 
organizacyjnych powiatu,  

- rozpatrzył i przyjął projekty uchwał przedłożonych na dzisiejszą sesję Rady 
Powiatu,  

- rozpatrzył i zatwierdził odpowiedzi na zapytania komisji stałych Rady 
Powiatu, obradujących w dniach 21-22 września 2009 r.  

Przewodniczący zwrócił się do radnych z pytaniem czy chcieliby zabrać 
głos w tej sprawie.  

Radny Kazimierz Krzemień poprosił o bardziej szczegółowe wyjaśnienie 
kwestii związanej ze stanowiskiem Zarządu Województwa Podlaskiego, 
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Starostów Powiatów Województwa Podlaskiego, Prezydenta Miasta 
Białegostoku w sprawie finansowania świadczeń opieki zdrowotnej  
w województwie podlaskim, z którym Zarząd Powiatu zapoznał się na 111 
posiedzeniu w dniu 17 września 2009 r.  

Starosta poinformował, iż od kilku lat trwa dyskusja na temat poziomu 
finansowania świadczeń opieki zdrowotnej przez Narodowy Fundusz Zdrowia  
w województwie podlaskim. Z inicjatywy starostów oraz Wicemarszałka 
Województwa Podlaskiego Pana Bogusława Dębskiego odbyło się spotkanie  
w którym udział wzięli także Wicewojewoda oraz dyrektor Podlaskiego 
Oddziału Wojewódzkiego NFZ. Zaniżona wartość punktu przy kontraktowaniu 
usług medycznych przez Podlaski Oddział Wojewódzki NFZ w porównaniu do 
wartości punktu w innych województwach np.: mazowieckim, przy 
jednoczesnym znacznym nadwykonaniu usług medycznych powoduje stratę 
finansową w bielskim szpitalu jak również w innych szpitalach na terenie 
województwa. Mimo zapewnień Minister Zdrowia Pani Ewy Kopacz dot. 
przeznaczenia środków na opłacenie ponadlimitowych świadczeń zdrowotnych 
w szpitalach okazało się, że Podlaski Oddział NFZ nie przeznaczył pieniędzy na 
nadwykonania dla szpitali wojewódzkich i powiatowych z naszego terenu. 
Zwiększone o 40 mln zł środki przeznaczono natomiast na podstawową opiekę 
zdrowotną. Ponadto wstępnie zmieniając algorytm podziału środków na 
wojewódzkie oddziały Narodowego Funduszu Zdrowia zapisano, że oddziały te 
nie mogą otrzymać mniejszych środków niż dotychczas, co przy zmniejszonych 
wpływach z ubezpieczenia zdrowotnego do funduszu centralnego oznaczać 
będzie w pierwszej kolejności zabezpieczenie środków dla oddziałów 
wojewódzkich NFZ. Do czasu wprowadzenia zmian poziomu finansowania 
świadczeń opieki zdrowotnej przez Narodowy Fundusz Zdrowia będziemy 
borykali się z niedofinansowaniem służby zdrowia, szczególnie na Podlasiu. 
Wobec powyższego przyjęto stanowisko wzywające Panią Minister oraz osoby 
odpowiedzialne do zwiększenia poziomu finansowania szpitali w województwie 
podlaskim oraz dokonania zmiany algorytmu. Stanowisko skierowano m.in. do 
Prezesa Rady Ministrów, Ministra Zdrowia, Prezesa Narodowego Funduszu 
Zdrowia. W/w stanowisko wpłynęło także do wiadomości Zarządu Powiatu.  

Wobec braku kolejnych uwag do analizowanego materiału 
Przewodniczący stwierdził, iż Rada Powiatu zapoznała się ze Sprawozdaniem  
z pracy Zarządu Powiatu w okresie od 27 sierpnia do 28 września 2009 roku.  
 
Ad. 5 

Przechodząc do realizacji kolejnego punktu – Przyjęcie informacji na 
temat „Problematyka uzależnień oraz kierunki i metody ich zwalczania  
w powiecie bielskim” (Informacja stanowi załącznik nr 8 do protokołu), 
Przewodniczący zwrócił się do radnych z pytaniem, czy chcą zabrać głos w tej 
sprawie.  

W związku z brakiem uwag Przewodniczący zamknął dyskusję w tym 
punkcie oraz poddał pod głosowanie rozpatrywaną Informację.  
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Rada Powiatu, w głosowaniu jawnym, stosunkiem głosów: 18 „za”,  
0 przeciwnych i 0 wstrzymujących się (radny Kazimierz Krzemień nie wziął 
udziału w głosowaniu) przyjęła w/w Informację.  
 
Ad. 6 

Przechodząc do realizacji kolejnego punktu – Przyjęcie „Informacji  
o ważniejszych osiągnięciach szkół i placówek oświatowych w roku szkolnym 
2008/2009 oraz o przygotowaniu do roku szkolnego 2009/2010” (Informacja 
stanowi załącznik nr 9 do protokołu), Przewodniczący poinformował, iż radni 
wraz z materiałami sesyjnymi otrzymali także odpowiedź na zapytania Komisji 
(wnioski wraz ze stanowiskiem Zarządu stanowią załącznik nr 10 do protokołu). 
Następnie zwrócił się do radnych z pytaniem, czy chcą zabrać głos w tej 
sprawie.  

W związku z brakiem uwag Przewodniczący zamknął dyskusję w tym 
punkcie oraz poddał pod głosowanie rozpatrywaną Informację.  

Rada Powiatu, w głosowaniu jawnym, stosunkiem głosów: 19 „za”,  
0 przeciwnych i 0 wstrzymujących się przyjęła w/w Informację.  
 
Ad. 7 

Przechodząc do realizacji kolejnego punktu porządku obrad sesji – 
Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie ustalenia trybu udzielania, 
rozliczania oraz kontroli udzielanych dotacji dla szkół niepublicznych  
o uprawnieniach szkół publicznych, placówek niepublicznych oraz szkół  
i placówek publicznych prowadzonych przez osobę prawną inną niż jednostka 
samorządu terytorialnego lub osobę fizyczną (projekt uchwały stanowi załącznik 
nr 11 do protokołu), Przewodniczący zwrócił się do radnych z pytaniem, czy 
chcą zabrać głos w tej sprawie.  

W związku z brakiem uwag Przewodniczący zamknął dyskusję w tym 
punkcie oraz poddał pod głosowanie rozpatrywany projekt uchwały.  

Rada Powiatu, w głosowaniu jawnym, stosunkiem głosów: 18 „za”,  
0 przeciwnych i 0 wstrzymujących się (radny Kazimierz Krzemień nie wziął 
udziału w głosowaniu) podjęła uchwałę Nr XXIX/198/09 w przedmiotowej 
sprawie (uchwała stanowi załącznik nr 12 do protokołu).  
 
Ad. 8 

Przechodząc do realizacji kolejnego punktu – Sprawozdanie z wykonania 
planu finansowego SP ZOZ w Bielsku Podlaskim za I półrocze 2009 r. 
(Sprawozdanie stanowi załącznik nr 13 do protokołu), Przewodniczący zwrócił 
się do radnych z pytaniem, czy chcą zabrać głos w tej sprawie.  

Wobec braku uwag do analizowanego materiału Przewodniczący 
stwierdził, iż Rada Powiatu zapoznała się ze Sprawozdaniem z wykonania planu 
finansowego SP ZOZ w Bielsku Podlaskim za I półrocze 2009 r. 
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Ad. 9 
Przechodząc do realizacji kolejnego punktu – Informacja  

o wydzierżawionych pomieszczeniach w budynkach stanowiących własność 
Powiatu Bielskiego i użytkowanych przez SP ZOZ w Bielsku Podlaskim 
(Informacja stanowi załącznik nr 14 do protokołu), Przewodniczący zwrócił się 
do radnych z pytaniem, czy chcą zabrać głos w tej sprawie.  

Wobec braku uwag do analizowanego materiału Przewodniczący 
stwierdził, iż Rada Powiatu zapoznała się z Informacją o wydzierżawionych 
pomieszczeniach w budynkach stanowiących własność Powiatu Bielskiego  
i użytkowanych przez SP ZOZ w Bielsku Podlaskim.  
 
Ad. 10 

Przechodząc do realizacji kolejnego punktu porządku obrad sesji – 
Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie upoważnienia Zarządu Powiatu  
w Bielsku Podlaskim do wyboru biegłego rewidenta do badania sprawozdania 
finansowego SP ZOZ w Bielsku Podlaskim za rok 2009 (projekt uchwały 
stanowi załącznik nr 15 do protokołu), Przewodniczący zwrócił się do radnych  
z pytaniem, czy chcą zabrać głos w tej sprawie.  

W związku z brakiem uwag Przewodniczący zamknął dyskusję w tym 
punkcie oraz poddał pod głosowanie rozpatrywany projekt uchwały.  

Rada Powiatu, w głosowaniu jawnym, stosunkiem głosów: 18 „za”,  
0 przeciwnych i 0 wstrzymujących się (radny Jerzy Ignatiuk nie wziął udziału  
w głosowaniu) podjęła uchwałę Nr XXIX/199/09 w przedmiotowej sprawie 
(uchwała stanowi załącznik nr 16 do protokołu).  
 
Ad. 11 

Przechodząc do realizacji kolejnego punktu porządku obrad sesji – 
Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie zatwierdzenia zmian w Statucie 
Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Bielsku Podlaskim 
(projekt uchwały stanowi załącznik nr 17 do protokołu), Przewodniczący 
zwrócił się do radnych z pytaniem, czy chcą zabrać głos w tej sprawie.  

Radny Kazimierz Krzemień zauważył, iż obowiązek wprowadzenia do 
Statutu SP ZOZ proponowanych zmian wynika z art. 18 ust. 2 i 2a ustawy z dnia 
22 stycznia 1999 r. o ochronie informacji niejawnych oraz skutkuje 
utworzeniem stanowiska pełnomocnika dyrektora ds. ochrony informacji 
niejawnych. Radny zapytał czym jest to podyktowane skoro przez okres 10 lat 
działania w tym kierunku nie były podjęte? 

Wicestarosta Piotr Bożko wyjaśnił, iż cytowana przez radnego ustawa 
obowiązuje od 22 stycznia 1999 r. W tym samym czasie zatrudniono też 
pracownika zajmującego się ochroną informacji niejawnych. Nie zostało to 
jednak wyodrębnione w Statucie. Proponowana zmiana ma więc na celu 
uporządkowanie tego co w SP ZOZ funkcjonuje od lat.  

W związku z brakiem kolejnych uwag Przewodniczący zamknął dyskusję 
w tym punkcie oraz poddał pod głosowanie rozpatrywany projekt uchwały.  
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Rada Powiatu, w głosowaniu jawnym, stosunkiem głosów: 19 „za”,  
0 przeciwnych i 0 wstrzymujących się podjęła uchwałę Nr XXIX/200/09  
w przedmiotowej sprawie (uchwała stanowi załącznik nr 18 do protokołu).  
 
Ad. 12 

Przechodząc do realizacji kolejnego punktu – Analiza informacji  
o przebiegu wykonania budżetu powiatu w Bielsku Podlaskim za I półrocze 
2009 r. (Informacja stanowi załącznik nr 19 do protokołu), Przewodniczący 
zwrócił się do radnych z pytaniem, czy chcą zabrać głos w tej sprawie.  

Wobec braku uwag do analizowanego materiału Przewodniczący zamknął 
dyskusję stwierdzając, iż Rada Powiatu dokonała analizy informacji o przebiegu 
wykonania budżetu powiatu w Bielsku Podlaskim za I półrocze 2009 r. 
 
Ad. 13 

Przechodząc do realizacji kolejnego punktu – Sprawozdanie  
z dokonanych umorzeń należności za II kwartał 2009 roku (Sprawozdanie 
stanowi załącznik nr 20 do protokołu), Przewodniczący zwrócił się do radnych  
z pytaniem, czy chcą zabrać głos w tej sprawie.  

Wobec braku uwag do analizowanego materiału Przewodniczący 
stwierdził, iż Rada Powiatu zapoznała się ze Sprawozdaniem z dokonanych 
umorzeń należności za II kwartał 2009 roku.  
 
Ad. 14 

Przechodząc do realizacji kolejnego punktu porządku obrad sesji – 
Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany uchwały Nr XXVIII/196/09 
Rady Powiatu w Bielsku Podlaskim z dnia 27 sierpnia 2009 r. w sprawie 
zaciągnięcia przez Powiat Bielski komercyjnego kredytu długoterminowego  
w 2009 roku (projekt uchwały stanowi załącznik nr 21 do protokołu), 
Przewodniczący zwrócił się do radnych z pytaniem, czy chcą zabrać głos w tej 
sprawie.  

W związku z brakiem uwag Przewodniczący zamknął dyskusję w tym 
punkcie oraz poddał pod głosowanie rozpatrywany projekt uchwały.  

Rada Powiatu, w głosowaniu jawnym, stosunkiem głosów: 14 „za”,  
0 przeciwnych i 5 wstrzymujących się podjęła uchwałę Nr XXIX/201/09  
w przedmiotowej sprawie (uchwała stanowi załącznik nr 22 do protokołu).  
 
Ad. 15 

Przechodząc do realizacji kolejnego punktu porządku obrad sesji – 
Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie zmian w budżecie Powiatu 
Bielskiego na 2009 rok (projekt uchwały stanowi załącznik nr 23 do protokołu), 
Przewodniczący poinformował, iż radni wraz z materiałami otrzymali także 
autopoprawkę Zarządu do analizowanego projektu uchwały (autopoprawka 
stanowi załącznik nr 24 do protokołu). Zwrócił się następnie do radnych  
z pytaniem, czy chcą zabrać głos w tej sprawie.  
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W związku z brakiem uwag Przewodniczący zamknął dyskusję w tym 
punkcie oraz poddał pod głosowanie rozpatrywany projekt uchwały.  

Rada Powiatu, w głosowaniu jawnym, stosunkiem głosów: 15 „za”,  
0 przeciwnych i 4 wstrzymujących się podjęła uchwałę Nr XXIX/202/09  
w przedmiotowej sprawie z uwzględnieniem autopoprawki Zarządu (uchwała 
stanowi załącznik nr 25 do protokołu).  
 
Ad. 16 

Interpelacji i zapytań nie zgłoszono.  
 
Ad. 17 

Przechodząc do realizacji kolejnego punktu Przewodniczący zwrócił się 
do radnych z pytaniem czy chcą zabrać głos w punkcie sprawy różne.  

Wiceprzewodniczący Rady radny Bazyli Leszczyński poinformował, iż  
w dniu 19.09.2009 r. odbyła się Ogólnopolska Inauguracja Roku Sportowego 
2009/2010 oraz podsumowanie wojewódzkiego współzawodnictwa sportowego 
szkół za rok szkolny 2008/2009. W latach poprzednich szkoły z terenu powiatu 
zajmowały miejsca na podium. W tym roku żadna ze szkół ponadgimnazjalnych 
z naszego powiatu nie została wymieniona jako szkoła osiągająca sukcesy. 
Utrudnienie stanowi np. istniejąca baza lokalowa szkół. Niemniej jednak 
powinno się zauważać oraz podziękować nauczycielom, dyrektorom oraz 
osobom wyróżniającym się w konkursach przedmiotowych czy sportowych. 
Wychowanie dobrego sportowca, artysty, czy też laureata konkursów jest 
niewątpliwie promocją dla danego regionu. Powinno się więc doceniać 
mieszkańców naszego powiatu, którzy pracują dla dobra ogólnego, są także 
pewnym wzorem w szkołach, wzorem dla innej młodzieży. Wobec powyższego 
Wiceprzewodniczący zaproponował podjęcie przez Zarząd, Radę działań 
mających na celu stworzenie spójnego systemu wyróżniania osób 
przynoszących szczególną chlubę dla naszego terenu poprzez osiąganie 
wysokich wyników w konkursach na szczeblu wojewódzkim czy 
ogólnokrajowym, tak jak ma to miejsce np. w Białymstoku.  

Przewodniczący zwrócił się do przedmówcy z prośbą o złożenie w/w 
wniosku na piśmie. Wiceprzewodniczący Rady poinformował, iż stosowny 
wniosek złoży.  

Radny Zdzisław Tworkowski zgodził się z tym, że trzeba zrobić 
wszystko, by bazę sportową szczególnie na terenie naszego miasta poprawić. 
Szkoły ponadgimnazjalne są bardzo ubogie w tego typu infrastrukturę, co 
wpływa na wyniki. Ponadto zauważył, iż na odbywających się kilka razy w roku 
świętach narodowych nie ma delegacji z wszystkich szkół (pocztu 
sztandarowego, delegacji z wiązanką kwiatów). Osoby odpowiedzialne powinny 
zrobić wszystko by taka sytuacja już więcej się nie powtórzyła.  

Następnie Przewodniczący poinformował, iż do Rady Powiatu wpłynęło 
pismo dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 im. Marszałka J.K. Piłsudskiego w Bielsku 
Podlaskim z dnia 9 września 2009 r. informujące o zawarciu umowy najmu  
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z Panią Niną Sawczyńską dot. pomieszczenia w budynku szkoły o powierzchni 
użytkowej 19,70 m2 na prowadzenie sklepiku. Umowa zawarta jest na okres od 
01.09.2009 r. do 30.04.2010 r. (pismo stanowi załącznik nr 26 do protokołu). 
Także dyrektor I Liceum Ogólnokształcącego im. T. Kościuszki w Bielsku 
Podlaskim pismem z dnia 21 września 2009 r. poinformowała o zawarciu 
umowy najmu sali gimnastycznej z Młodzieżowym Klubem Taekwon-do.  
Czas trwania umowy od 16.09.2009 r. do 31.12.2009 r. (pismo stanowi 
załącznik nr 27 do protokołu).  

Przewodniczący poinformował, iż Komisja Oświaty, Kultury i Porządku 
Publicznego wraz z materiałami sesyjnymi otrzymała stanowisko Zarządu 
Powiatu stanowiące odpowiedź na poruszoną przez radnego Bazylego 
Leszczyńskiego sprawę (pismo stanowi załącznik nr 28 do protokołu).  

W związku z wejściem w życie nowego Statutu Powiatu Bielskiego 
Komisje obowiązane są do przedstawienia Radzie sprawozdań ze swojej 
działalności za dany rok, a nie jak dotychczas w okresach półrocznych. 
Przewodniczący poinformował, więc iż stosowne sprawozdania zostaną 
przedłożone Radzie Powiatu w miesiącu lutym 2010 r.  

 
Ad. 18 

Porządek obrad został w tym punkcie wyczerpany, w związku z tym 
Przewodniczący Rady Powiatu o godzinie 1035 zamknął posiedzenie XXIX sesji 
Rady Powiatu w Bielsku Podlaskim.  

Na tym protokół zakończono.  
 
 
Protokołowała:        Przewodniczący Rady 
 
Joanna Popławska       Adam Miron Łęczycki  
 


